



## Max Menthol

## ماكس منتول

- Max Menthol is a liquid supplement used as an expectorant.
- Max Menthol contains mint, which cleans the respiratory tract and allows animals to breathe easily. This supplement has antiviral, antifungal and antibacterial effects.
- Max-Menthol is supportive in antibiotic treatment, aromatic stimulant for appetite and provides resistance against infections.

### Usage:

- Cattle 250 ml/ton, sheep 100 ml/ton, used by adding 250 ml/ton of drinking water in camels and poultry.
- Add 250ml of AK-Max Menthol to 5 liters of water and mix well. Then the prepared AK-Max Menthol is added to the drinking water, mixed well and served for drinking.

### Packaging:

- 1-liter bottle.
- 5-liter bottle.

- ماكس منتول هو مكمل سائل يستخدم كطارد للبلغم .
- يحتوي ماكس مينثول على النعناع الذي وينظف الجهاز التنفسي و يسمح للحيوانات بالتنفس بسهولة. يحتوي هذا المكمل على تأثيرات مضادة للفيروسات والفطريات والبكتيريا .
- ماكس مينثول داعم في العلاج بالمضادات الحيوية وهو منشط عطري للشهية ويوفر المقاومة ضد الالتهابات .

### طريقة الاستخدام

- الأبقار 250 مل / طن ، الأغنام 100 مل لتر / طن ، تستخدم بإضافة 250 مل / طن من مياه الشرب في الإبل والدواجن .

- يضاف AK-Max Menthol المحضر إلى مياه الشرب ويخلط جيداً ويقدم للشرب .

### التعبئة

- زجاجة 1 لتر .
- زجاجة 5 لتر .